
Zápis 5/2024 z jednání Komise životního prostředí 

Konaného dne: 11. 9. 2024 od 16:30 hod. 

 Místo: kancelář číslo 413, odbor ŽP MěÚ Chrudim, Pardubická 67, Chrudim                              

 Přítomni: Jiří Hlavatý 
 Ivo Rychnovský  
                               Jan Doucek  
                               Naděžda Gutzerová 
 Pavel Starý  
 Tibor Schwarz                         
                                Jaroslav Moučka      
                          
Omluveni: Silvie Brázdová  
 Daniel Vodák                                       
                               Kateřina Jánská                                
                                
Host: Aleš Nunvář    
                                                                                                 
Program  jednání:  
       
1.        Postup jednání Ptačí ostrovy  
2.        Stav v realizaci projektu Obnova cestní sítě a výsadba zeleně, k.ú. Topol (Jan Doucek)    

3.        Stav v realizaci aktualizace dat městské zeleně (Kateřina Jánská) 

4.        Různé 

  
 
 1.Postup jednání Ptačí ostrovy 
Jedná se o opakované projednání. Téma bylo již podrobně projednáno v rámci 3. jednání Komise 
životního prostředí dne 24. 4. 2024, kdy aktuální informace a zhodnocení stavu přednesla Hana 
Luptáková, ÚPR MěÚ Chrudim. Nyní byly diskutovány jednotlivé body problematiky a konstatováno, 
že od minulého jednání nedošlo k žádnému posunu. Přítomný radní Aleš Nunvář navrhl, že po krajských 
volbách vstoupí v jednání s novým vedením Pce kraje a o výsledku bude komisi informovat.  
 
2. Stav v realizaci projektu Obnova cestní sítě a výsadba zeleně, k.ú. Topol   

V rámci jednání byl prezentován zpracovaný projekt „Obnova polních cest a přístupových cest do 

krajiny v k.ú. Topol z 04/2024, zadavatel Institut environmentálních výzkumů a aplikací, z.ú., 

zpracovatel Ing. Václava Těšitelová, Barchov. Záměrem je vybudování nezpevněných přístupových cest 

do krajiny s doplněním výsadby dřevin v intenzivně využívané zemědělské půdě. Iniciátorem akce byla 

KŽP, předpokládaným investorem záměru je Institut environmentálních výzkumů a aplikací, z.ú.  

3. Stav v realizaci aktualizace dat městské zeleně  

Z jednání komise se z důvodu nemoci omluvila Kateřina Jánská, dle e-mailového sdělení jsou původní 

data zaktualizována a probíhá zpracování dat nových ploch (např. Rezidence Chrudimpark). 

Podrobnější informace včetně prezentace budou součástí dalších jednání KŽP.  

4. Různé  

- vysvětlen počet členů komise – Jiří Hlavatý 

- informace o činnosti Diezézních lesů (časopis Adalbert) – Pavel Starý 

 



Další jednání se bude konat 13. 11. 2024 v 16:30 hod. na MěÚ Chrudim, Pardubická 67, ve velké 

zasedací místnosti, s následujícím programem:  

- stav v realizaci aktualizace dat městské zeleně (Kateřina Jánská) 
- informace o protipovodňových informacích v září 2024 
- informace o průběhu projektu “Rozšíření systému separace v Chrudimi – nádoby” (Kateřina 

Floriánová) 
 
 
Zapsala: Kateřina Floriánová, tajemnice komise     předseda komise ŽP 

Ověřil: Ing. Jiří Hlavatý        Ing. Jiří Hlavatý  

  


